

STYRELSEMÖTE 22 september

Närvarande: Roberth, Maggan, Mia, Oskar, Annette, Linda BD, Rickard

- 2018/2019- 6 barn första träningen
Träffas måndagar kl.17-18
Dela från laget.se att vi startat upp nytt lag- **Linda BD fixar**
Linda BD har en dialog med en ev. tränare, inte klart ännu
- Sekretess avtal- är det nödvändigt? **Nej vi kör muntligt, inget skriftligt**
- **Linda BD**- Kolla priser till kiosken "föreningspriser"?? Stämt av med Sara finns inga föreningspriser för helgen.
Rutiner i kiosken kaffe, bullar, toast osv??- **Linda BD**
- Rutin matchdagar- **Anette/Linda E är det klart?**
(Står det vart man hittar klockan till gymnasiet och NS??)
Roberth märker skåp Skåp 1 "sekretariat" och skåp 2 "Maggan"
Sekretariat grupp- **Roberth lägger upp koderna in till förrådet och skåp**
- Styrelsen kommunicerar via Messenger
Ledarna får information via mail (mail via laget) enligt önskemål på ledarmötet
- Status skärmarna....
Försäkringar- SISU vi kontaktar dom
- Linda/Mia har haft möte med Marcus och Navet för att stämma av inför ny säsong
- STATUS LAG: Damlag pausas 1 år utdraget ur serien & P10- utdraget ur serien och "konflikten" klar
- Skyddad identitet- Finns rutin från förbundet om det uppkommer **ansvarig Linda BD/Mia**
- "Hand the ball"—skolbesök avlöna den som gör det?? 200:-/lektion

"Det är endast för introduktion av samlade klasser vi betalar för. Med denna möjlighet till ekonomisk support så har ni möjlighet att arvoda personen som ska göra jobbet ute i skolorna <https://svenskhandboll.se/hf-vast/forening/skolbesok>
- **Rickard och Johanna???** **Fortsätta diskussioner i styrelsen**
- Årskullar tränar samma tider, mellan de olika klubbarna?? Kan man planera annorlunda?
Gymnastik, Lions, Bandy, Fotboll, friidrotten.... **Linda BD**
- Strömstad in light- Vill Ni som förening eller aktör anordna en aktivitet eller vara med på vår marknad? Anmäl er till tove.meyer@stromstad.se Fråga något lag?? Johannas lag.....
Tält??? Linda BD—stämmer av med Johanna sälja vad???
- Johanna- lagkassan pengarna skall över till Maggan
- Filma- hur ställer vi oss som styrelse. **Vi ÖNSKAR att alla lag filmar**

- Höstlov vecka 44, "Prova på handboll??"
<https://stromstad.se/upplevaochgora/foreningarforeningsliv/laggtillaktivitetillkulturlov2025.4.4969bb0198e6280b0a29aa4.html>

Johanna någon idé vad vi kan göra och hur?

- Vad tycker vi om Gräsroten? Skall vi göra reklam i våra kanaler/finns marknads material man kan dela.... Styrelsen är positiv!

Linda BD- lägger ut på SoMe

- Nya kläder Adidas, Kempa, Hummel **Roberth kollar ang. avtal**

- Domar utbildning DU 1 30/9 och DU 2 2/10

- Möte om sponsorer när?? Q4

- Föreningscup 2026
Förslag att dela upp yngre och äldre lag på olika cuper?

Vänerbollen 10-12 april 2026 eller nått annat?? Ligger påsklovshelgen....

[Vänerbollen](#)

Alternativcup i Norge äldre lag: <https://pwcup.no/>

Rickard- kollar med lagen F14, F13 och P14 vad dom tycker om Norge alternativet

- *Kassarapport September 2025*

<i>Banken</i>	467 933
<i>Lagkassor</i>	-79 622
<i>Summa/klubben</i>	388 311

<i>Lev. Skulder</i>	-22 830
<i>Kundfordringar</i>	0

Nästa möte 20 oktober kl. 18,00 NS

/Linda